
 

УКРАЇНА 

 УЖГОРОДСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

СПИСОК 

депутатів, присутніх на позачерговій 

V сесії Ужгородської міської ради VІII скликання 

 

15 квітня 2021 року 
 
 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові 

1   Азізян Ірина Леонідівна 

2   Бадида Марія Петрівна 

3   Білонка Володимир Іванович 

4   Бокоч Юліана Миколаївна 

5   Борисенко Олександр Олександрович 

6   Волосянський Олександр Павлович 

7   Глагола Ярослав Іванович 

8   Гомонай Василь Васильович 

9   Горват Ернест Іванович 

10   Горват Мирослав Васильович 

11   Жганич Віктор Юрійович 

12   Камінська Олена Анатоліївна 

13   Качур Віктор Миколайович 

14   Ковальський Анатолій Володимирович 

15   Коціпак Віталій Олексійович 

16   Личов Сергій Миколайович 

17   Ліврінц Антон Антонович 

18   Маєрчик Павло Степанович 

19   Мандич Юрій Васильович 

20   Мелкумян Арсен Суренович 

21   Мильо Володимир Володимирович 

22   Мухомедьянова Наталія Богданівна 

23   Погорєлов Андрій Вікторович 

24   Прозор Євгеній Ігорович 

25   Риба Андрій Юлійович 

26   Роман Мирослава Василівна 

27   Сідун Юрій Васильович 

28   Тарахонич Вікторія Юріївна 



29   Трускавецька Діана Ігорівна 

30   Чернобук Алла Леонідівна 

31   Чорній Ігор Ігорович 

32   Шевчук Григорій Васильович 

33   Штефаньо Валентин Павлович 
 
 
 

 

УКРАЇНА 

 УЖГОРОДСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

СПИСОК 

депутатів, відсутніх на позачерговій 

V сесії Ужгородської міської ради VІII скликання 

 

15 квітня 2021 року 

 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові 

1  Глагола Віталій Ярославович 

2 Готра Віталій Вікторович 

3 Козак Василь Андрійович 

4 Матюк Ігор Андрійович 

5 Смірнов Віталій Володимирович 

 

СПИСОК 

посадових осіб, присутніх на позачерговій 

V сесії Ужгородської міської ради VІII скликання 

 

 

1 

 

Бабидорич В.І.  

 

директор департаменту міського 

господарства 

 

2 

 

Гах Л.М. 

 

директор департаменту фінансів 

та  

бюджетної політики 

 

3 

 

Логвінов П.В. 

 

начальник управління 

економічного розвитку міста 



 

4 

 

Пинзеник В.В. 

 

заступник міського голови 

 

5 

 

Полтавцева Т.В. 

начальник управління майном 

департаменту міського 

господарства 

 

6 

 

Рахівський Ю.В. 

 

заступник міського голови 

 

7 

 

Чепкий О. О. 

начальник відділу 

землекористування 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
УКРАЇНА 

 УЖГОРОДСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

 ПРОТОКОЛ 

позачергової V сесії Ужгородської міської ради VІІІ скликання 

 

    

 15 квітня 2021 року                                              м. Ужгород   

                                                                                                                                    

  

Усього депутатів:   38 

Присутні на сесії:   33(список додається) 

Запрошених:     7 (список додається) 

 

Андріїв Б. Є. (далі - 

Головуючий) 

 

 

 

 

У залі 

 Привітався з присутніми. Попросив зайняти робочі 

місця. Повідомив, що перед початком роботи сесії потрібно 

провести спільне засідання постійних комісій, щоб 

включити інші проєкти рішень до порядку денного.  

 Привітав депутатів Коціпака В.О. і  Прозора Є.І., які  

за період між сесіями відсвяткували свій день народження.  

  Оплески. 

Головуючий  

 

 

 

У залі 

  Попросив депутатів зареєструватися. За результатами 

реєстрації, повідомив, що сесія повноважна.  

 Оголосив позачергову V сесію Ужгородської міської 

ради VIII скликання відкритою.  

 Звучить Державний Гімн України. 

Мешканка 

 

 

 

 

Головуючий 

 

 

 

 

 

 Звернулася до міського голови з проханням допомогти 

вирішити проблему з ремонтом відрізку дороги по вул. 

Джамбула (починаючи з будинку №97). Повідомила, що 30 

років поспіль на їхній вулиці не робився ремонт. Повсюди 

суцільні ями, бруд і відсутній тротуар.  

  Повідомив стосовно наміру перенести майданчик для 

збору твердих побутових відходів, який на сьогодні 

знаходиться біля останнього будинку вулиці, про яку 

говорить мешканка. Зауважив, що є інша ділянка,  яка би 

підходила для перенесення цього майданчика, але чомусь  

жителі вулиці ведуть запеклу дискусію щодо цього питання. 



 

 

 

Мешканка 

Мешканець 

 

 

 

Головуючий 

Мешканець 

Поцікавився у чому причина такого супротиву. Уточнив, чи 

правильно він розуміє, що потрібно перенести і 

облаштувати його там, де він був раніше. 

  Відповіла ствердно, пояснила, що у дворі. 

 Поінформував, що на місці працювала відповідна 

комісія, якою було визначено місце, де за усіма санітарними 

умовами, можна цей майданчик розташувати. Додав, що 

були присутні представники ТОВ "АВЕ" та голови ОСББ. 

 Поцікавився чи погодила усе комісія. 

  Відповів, що на момент обговорення було все 

погоджено, але чим усе закінчиться зараз - невідомо. 

Повідомив, що мешканці виступають лише проти того, щоб 

майданчик виносився поза межі прибудинкової території. 

Вона є достатньо великою, що дозволяє розташувати 

майданчики в декількох місцях.  

 Проте нагадав, що мешканці прийшли на сесію з 

іншого приводу, а саме щодо проблеми відсутності 

асфальтного покриття на вул. Джамбула. Повідомив, що 

міська рада на їхні запити щоразу відповідає, що вулиця 

Джамбула ремонтується щороку. Але, за його словами, ще 

не було жодного випадку, щоб ремонтували ту її ділянку, 

яка знаходиться поза межами "п'яного ринку". Тому 

наголосив, що жителі звертаються з проханням 

відремонтувати саме цю ділянку дороги вул. Джамбула. 

  Поінформував, що тиждень тому, знову ж таки була 

відремонтована дорога до "п'яного ринку", яку  розрив 

водоканал, а на їхній території все покинули так, і знову 

нічого не відремонтували. Наполіг, щоб в решті-решт міська 

рада звернула на це увагу. Зауважив, що єдиним проханням 

мешканців є  заасфальтувати усе, що було розрито 

водоканалом протягом більше десяти років. 

  Повідомив про наявність у них усіх необхідних 

документів, зокрема сказав про висновки виїзду комісії 

(2017 р.) і представників поліції, де вказується про 

відсутність асфальтного покриття і аварійний проїзд 

транспорту.  

 Наголосив, щоб на це звернули увагу. 

Головуючий   Попросив, щоб мешканці надали усі наявні папери. 

Мешканець  Повідомив, що папери, в яких є підписи трьох ОСББ, де 

вони просять допомогти і в решті-решт вирішити дану 

проблему, ще минулого тижня були надіслані до міської 

ради. 



Головуючий  

Мешканка 

 

Головуючий  

 Відповів, що все зроблять.  

 Ще раз попросила міського голову допомогти вирішити 

це питання. 

 Відповів гр. Мацур М.Ю., яка просить слово, що нічого 

нового вона їм не повідомить. 

 Надав слово Мацур М.Ю. 

Мацур М.Ю. – 

мешканка 

 

 

 

 

 

 

 

Головуючий 

Мацур М.Ю. 

 

 

 

 

 Вкотре порушила питання свого житла, зокрема 

поскаржилася на погані житлові умови (маленька 

квадратура, пліснява і т.п.) і на те, що їй не надають 

квартиру. Закликала, щоб голова ОСББ їхнього будинку 

звернув увагу, що на їхнє подвір'я з околиць привозять різне 

сміття. Звинуватила його в бездіяльності.  

 Поінформувала, що зверталася до муніципальної варти, 

яка зробила тільки фотофіксацію, але сміття і досі ніхто не 

прибрав. 

  Запитав чи ОСББ організовує прибирання сміття. 

  Відповіла, що усі, хто повинен за це відповідати 

бездіють, навіть, коли стають свідками, як з околиць 

викидають сміття на їхню територію. Поскаржилася і на 

самих мешканців будинку, які вживають алкогольні напої, а 

потім кидають порожні пляшки на дитячий майданчик, при 

цьому, вкотре зауважила, що голова ОСББ бездіє. 

Головуючий  

 

 

У залі  

Головуючий 

 Порадив Мацур М.Ю. зібрати збори мешканців і 

змінити голову ОСББ, при потребі звернутися за допомогою 

до депутатів, прізвища яких їй відомі.  

 Галас. 

 Повідомив, що депутатам роздано порядок денний та 

регламент роботи сьогоднішнього засідання сесії.  

 Поставив на голосування порядок денний та регламент 

роботи позачергової V сесії Ужгородської міської ради VIII 

скликання за основу.  

ГОЛОСУВАЛИ: За – 29, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Борисенко Олександр Олександрович  ЗА 

 7  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 



 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 14  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 15  Ковальський Анатолій Володимирович  ЗА 

 16  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 17  Личов Сергій Миколайович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 18  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 19  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 20  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 21  Мелкумян Арсен Суренович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 22  Мильо Володимир Володимирович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 23  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 24  Погорєлов Андрій Вікторович  ЗА 

 25  Прозор Євгеній Ігорович  ЗА 

 26  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 27  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 28  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 33  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 34  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   34 

З НИХ: "ЗА": 29 "ПРОТИ": 0 "УТРИМАЛОСЬ": 0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО": 5 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО   

 

Головуючий   Запропонував додатково розглянути проєкти рішень, 

які було обговорено на спільному засіданні постійних 

комісій. Зачитав їх:  

- "Про зміни до Програми підтримки підприємництва м. 

Ужгород на 2020-2022 роки", розробником якого є 

управління економічного розвитку;  

- "Про орендну плату", який стосується зменшення 

орендної плати за користування комунальним майном; 

- "Про зміни до рішення міської ради 10.07.2018 №1151 

"Про місцеві податки та збори", розробник проєкту 

рішення депутат Волосянський О.П.; 

- "Про скасування містобудівних умов та обмежень для 

проєктування об'єкта будівництва", автор депутат Качур 



В.М.; 

-  "Про звернення депутатів Ужгородської міської ради" до 

Голови Верховної Ради і до Прем'єр-міністра щодо 

податку з доходів фізичних осіб.  

 Запропонував довключити ці проєкти рішень до 

порядку денного сьогоднішньої сесії.  

 Поставив на голосування пропозицію про довключення. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 28, Проти – 0, Утримався – 3. 

№ п/п  Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  УТРИМАВСЯ 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Борисенко Олександр Олександрович  ЗА 

 7  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 14  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 15  Ковальський Анатолій Володимирович  ЗА 

 16  Коціпак Віталій Олексійович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 17  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 18  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 19  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 20  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 21  Мелкумян Арсен Суренович  УТРИМАВСЯ 

 22  Мильо Володимир Володимирович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 23  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 24  Погорєлов Андрій Вікторович  ЗА 

 25  Прозор Євгеній Ігорович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 26  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 27  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 28  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Чорній Ігор Ігорович  УТРИМАВСЯ 

 33  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 



 34  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   34 

З НИХ: "ЗА": 28 "ПРОТИ": 0 "УТРИМАЛОСЬ": 3 "НЕ ГОЛОСУВАЛО": 3 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО   

 

Головуючий   Поставив на голосування порядок денний та регламент 

роботи позачергової V сесії Ужгородської міської ради VIII 

скликання в цілому. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 32, Проти – 0, Утримався – 2. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Борисенко Олександр Олександрович  ЗА 

 7  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 14  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 15  Ковальський Анатолій Володимирович  ЗА 

 16  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 17  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 18  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 19  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 20  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 21  Мелкумян Арсен Суренович  УТРИМАВСЯ 

 22  Мильо Володимир Володимирович  УТРИМАВСЯ 

 23  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 24  Погорєлов Андрій Вікторович  ЗА 

 25  Прозор Євгеній Ігорович  ЗА 

 26  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 27  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 28  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 



 33  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 34  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   34 

З НИХ: "ЗА": 32 "ПРОТИ": 0 "УТРИМАЛОСЬ":  2 "НЕ ГОЛОСУВАЛО": 0 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

  

Порядок денний та регламент роботи позачергової V сесії Ужгородської міської 

ради VІIІ скликання прийнятий (додається). 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

позачергової V сесії Ужгородської міської ради VІIІ скликання 

 

15 квітня 2021 року       м. Ужгород 

 

1. Про пункт 1.14 рішення чергової ІV сесії міської ради VІIІ скликання 

30.03.2021 № 141 «Про надання та відмову у наданні дозволів на розробку 

проєктів землеустрою щодо відведення земельних ділянок». 

Доповідає: Чепкий О.О. – начальник відділу землекористування. 

    2.  (проєкт №164) "Про зміни до Програми підтримки підприємництва 

      м.Ужгород на 2020-2022 роки". 

            Доповідає: Логвінов П.В. – начальник управління економічного     

                         розвитку.   

    3.  (проєкт № 165) "Про орендну плату" 

             Доповідає: Бабидорич В.І.  – директор департаменту міського    

                          господарства. 

    4.  (проєкт №166) "Про зміни до рішення міської ради 10.07.2018 №1151 "Про    

       місцеві податки та збори". 

             Доповідає: Волосянський О.П. – депутат міської ради. 

    5.  (проєкт №167) "Про скасування містобудівних умов та обмежень для 

      проєктування об'єкта будівництва". 

             Доповідає: Качур В.М. – депутат міської ради. 

    6.  Про звернення депутатів Ужгородської міської ради 

             Доповідає: Андріїв Б. Є. – міський голова. 

      

 

 

Р Е Г Л А М Е Н Т 

роботи пленарного засідання позачергової V сесії  

Ужгородської міської ради VІІІ скликання 

 

15 квітня 2021 року          м. Ужгород 



 

Початок роботи сесії       о 10.00 год. 

Розгляд першого питання до 15 хв. 

Для виступів в порядку обговорення до 3 хв. 

Для інформації в "Різному" до 5 хв. 

 

 

 

  Міський голова       Богдан АНДРІЇВ 

 

 

 

Риба А.Ю. 

секретар ради  

 

Головуючий 

 Запропонував зробити перерву на 5 хв. 

 

 

 Оголосив перерву на 3 хв. для вирішення технічного 

питання. 

Риба А.Ю.  Покликав голів фракцій. 

 

Після перерви. 

Реєстрація 

Головуючий  За результатами реєстрації (33 депутати плюс міський 

голова), оголосив сесію повноважною і продовжив її роботу. 

 Перейшов до розгляду питань порядку денного. 

 

1. Про пункт 1.14 рішення чергової ІV сесії міської ради VІIІ скликання 30.03.2021 

№ 141 «Про надання та відмову у наданні дозволів на розробку проєктів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок». 

Доповідає: Чепкий О.О. – начальник відділу землекористування. 

 

Головуючий 

  

 Повідомив, що на підставі ст.59 Закону України "Про 

місцеве самоврядування в Україні", скористався правом 

призупинити дію пункту 1.14 рішення ІV сесії міської ради 

VIII скликання 30.03.2021 №141 "Про надання та відмову у 

наданні дозволів на розробку проєктів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок".  

 Зазначив, що відповідно до закону рада зобов'язана 

повторно розглянути і підтвердити попереднє рішення 

двома третинами голосів від загального складу ради. Лише у 

цьому випадку воно набирає чинності. 

  Перейшов до повторного розгляду раніше прийнятого 

рішення. Повідомив, що пункт 1.14 зазначеного рішення 



стосується надання земельної ділянки гр. Лозюк Руслану 

Володимировичу дозволу на розробку проєкту землеустрою 

на земельну ділянку по вул. Олександра Радищева.  

 Зауважив, що депутатам роздано зауваження 

управління містобудування та архітектури, на підставі якого 

ним підписано "вето" на даний пункт рішення. Враховуючи 

наявні зауваження, запропонував депутатам підтвердити 

прийняте ними рішення шляхом повторного голосування за 

вказане питання. 

 Поставив на голосування "Про пункт 1.14 рішення 

чергової ІV сесії міської ради VІIІ скликання 30.03.2021  

№141 "Про надання та відмову у наданні дозволів на 

розробку проєктів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок". 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 0, Проти – 6, Утримався – 2. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 3  Бадида Марія Петрівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 4  Білонка Володимир Іванович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ПРОТИ 

 6  Борисенко Олександр Олександрович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 7  Волосянський Олександр Павлович  ПРОТИ 

 8  Глагола Ярослав Іванович  УТРИМАВСЯ 

 9  Гомонай Василь Васильович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 10  Горват Ернест Іванович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 11  Горват Мирослав Васильович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ПРОТИ 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 14  Качур Віктор Миколайович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 15  Ковальський Анатолій Володимирович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 16  Личов Сергій Миколайович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 17  Ліврінц Антон Антонович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 18  Маєрчик Павло Степанович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 19  Мандич Юрій Васильович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 20  Мелкумян Арсен Суренович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 21  Мильо Володимир Володимирович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 22  Погорєлов Андрій Вікторович  ПРОТИ 

 23  Прозор Євгеній Ігорович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 24  Риба Андрій Юлійович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 25  Роман Мирослава Василівна  ПРОТИ 

 26  Сідун Юрій Васильович  НЕ ГОЛОСУВАВ 



 27  Тарахонич Вікторія Юріївна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 28  Трускавецька Діана Ігорівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 29  Чернобук Алла Леонідівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 30  Чорній Ігор Ігорович  УТРИМАВСЯ 

 31  Штефаньо Валентин Павлович  ПРОТИ 

   УСЬОГО:   31 

 З НИХ: "ЗА": 0 "ПРОТИ": 6 "УТРИМАЛОСЬ": 2 "НЕ ГОЛОСУВАЛО": 23 

 РІШЕННЯ НЕ ПРИЙНЯТО  

 

Головуючий   Повідомив, що рішення не прийнято. Підтримано 

"вето". 

 

Відповідно до ч.4 ст. 59 Закону України "Про місцеве самоврядування в 

Україні" попереднє рішення не підтверджено. 

 

Рішення "Про визнання пункту 1.14 рішення ІV сесії міської ради VІIІ 

скликання 30.03.2021 № 141 таким, що втратив чинність" прийнято 

(додається). 

 

2. Проєкт №164 "Про зміни до Програми підтримки підприємництва м.Ужгород на 

2020-2022 роки". 

Доповідає: Логвінов П.В. – начальник управління економічного розвитку.   

 

Головуючий   Оголосив наступний проєкт рішення "Про зміни до 

Програми підтримки підприємництва м.Ужгород на 

2020-2022 роки". Повідомив, що до нього є зауваження 

департаменту фінансів та бюджетної політики, що 

фінансування Програми можливе за умови перевиконання 

бюджету (105 %).  

 Звернувся до депутатів підтримати цей проєкт рішення. 

Зауважив, що триває пандемія і потрібно приймати 

відповідні рішення для підтримки підприємців міста, адже 

частина їхніх надходжень у вигляді податків поповнює 

міський бюджет. 

 Поставив на голосування проєкт рішення за основу і в 

цілому. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 30, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п  Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 



 5  Бокоч Юліана Миколаївна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 6  Борисенко Олександр Олександрович  ЗА 

 7  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 14  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 15  Ковальський Анатолій Володимирович  ЗА 

 16  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 17  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 18  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 19  Маєрчик Павло Степанович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 20  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 21  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 22  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 23  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 24  Погорєлов Андрій Вікторович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 25  Прозор Євгеній Ігорович  ЗА 

 26  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 27  Роман Мирослава Василівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 28  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 33  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 34  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

  УСЬОГО:   34 

З НИХ: "ЗА": 30 "ПРОТИ": 0 "УТРИМАЛОСЬ": 0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО": 4 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО  

 

Головуючий   Повідомив, що в цьому проєкті рішення міститься 

пункт, в якому йдеться про те, що у разі перевиконання 

бюджету міста за перше півріччя, з'явиться можливість 

допомогти підприємцям у сумі до 10 млн. грн., які 

звернулися по програмі "Дія". Йдеться про підприємців, які 

не працювали в період, коли місто Ужгород знаходилося у 

"червоній зоні" у зв'язку з пандемією. 

 



Рішення "Про зміни до Програми підтримки підприємництва м. Ужгород на 

2020-2022 роки" прийнято (додається). 

 

3. Проєкт № 165 "Про орендну плату". 

Доповідає: Бабидорич В.І.  – директор департаменту міського господарства. 

 

Головуючий   Оголосив наступний проєкт рішення "Про орендну 

плату". Повідомив, що тут також йдеться про надання пільг 

підприємцям у зв'язку з тим, що вони певний період не 

працювали. Звернувся до депутатів з проханням підтримати 

цей проєкт рішення.  

 Поінформував, що поступило також звернення 

Територіального відділення  Всеукраїнської громадської 

організації "Асоціація платників податків України" в 

Закарпатській області, яку очолює Волощук М.Г., в якому 

вони просять звільнити від орендної плати підприємців, які 

працюють у міських загальноосвітніх середніх школах, на 

один місяць, до кінця цього навчального року, тобто до 

кінця травня 2021 року. Пояснив, що йдеться про звільнення 

від сплати оренди за комунальне майно в загальноосвітніх 

школах, мова йде саме про їдальні. 

 Запропонував довключити це критичне зауваження до  

проєкту рішення "Про орендну плату".   

 Закликав підтримати проєкт рішення "Про орендну 

плату", який роздано депутатам, наголосивши, що в ньому 

йдеться і про звільнення на 50 % від сплати за оренду 

власників терас, які будуть працювати у місті, можливо, вже 

найближчим часом, при настанні сприятливих погодніх 

умов.  

 Надав слово депутату Погорєлову А.В. 

Погорєлов А. В.  

Фракція політичної 

партії  «Опозиційна 

платформа – За 

життя» 

 

Головуючий 

 

 

Погорєлов А. В.  

 

Головуючий 

 Звернув увагу, що цим проєктом рішення пільги 

надаються тільки тим підприємцям, які орендують об'єкти і 

споруди комунальної власності, тобто решта підприємств, 

які мають тераси, не звільняються від сплати. "Можливо, 

додати тоді чи через кому, що …".  

 

  Повідомив, що йде мова про звільнення від орендної 

плати на 50 % за ті місця, де розміщені тераси, оскільки 

земля - це комунальне майно.  

  Закликав міського голову уважно прочитати перший 

пункт проєкту рішення. 

 Зауважив, що на період дії "червоної зони" все 



звільняється від сплати. Наголосив, щоб депутат звернув 

увагу на пункт 2, де написано, що з 1 травня 2021 року до 

завершення карантинних заходів звільняються від сплати не 

залежно від того, в якій зоні перебуває місто. Вважає, що в 

проєкті рішення все написано відповідним чином.  

 Запросив до мікрофону Полтавцеву Т.В. для надання 

роз'яснень. 

 Зачитав пункт 1 та пункт 2 проєкту рішення "Про 

орендну плату". Запитав у депутата Погорєлова А.В., що 

саме потрібно роз'яснити. 

Погорєлов А. В.   Поцікавився чи звільняється від сплати підприємець, 

який розміщає  терасу на своїй території. 

Полтавцева Т.В. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Головуючий 

 

Полтавцева Т.В. 

У залі  

Головуючий 

 

 Пояснила, що підприємці, які розміщують тераси на 

своїх власних земельних ділянках, платять тільки податок. 

Процедура звільнення від такого податку - це зовсім інша 

процедура, яка стосується надання пільги, про що потрібно 

заявляти до липня місяця, а вступає вона в дію тільки з 1 

січня наступного року. Зауважила, що цей проєкт рішення 

не стосується податку на землю і плати за землю, а тільки 

плати за оренду. Відтак, саме тому йдеться про літні 

майданчики, які розміщуються на комунальних землях, 

оскільки оформляються у вигляді договорів користування 

об'єктами благоустрою. 

 Звернув увагу, що якщо земля приватна, то логічно, що 

підприємець оренду не платить. 

 Повідомила, що він сплачує податок.  

 Галас.  

 Зауважив, що від сплати податку за землю міська рада 

не може звільнити.  

 Закликав, щоб депутати стримували свої емоції, що 

усім надасть слово. Звернув увагу, що в залі присутня депутат 

Бадида М.П., яка фахово усе пояснить. "Ми в цьому році   

можемо прийняти на 2022 рік".  

 Надав слово депутату Волосянському О.П. 

Волосянський О.П. 

Фракція «СЛУГА 

НАРОДУ» 

 Поінформував, що подав свій проєкт рішення, який 

передбачає звільнення підприємців ФОПів (І і ІІ групи) на 4 

місяці від сплати єдиного податку, з 1 травня по 31 серпня 

2021 року. Пояснив, що вони цього року не працювали 

протягом чотирьох місяців (з січня по квітень). Крім того, в 

ньому пропонується звільнити від сплати податку за землю і 

від сплати податку на нерухоме майно, відмінне від 

земельної ділянки, комерційна нерухомість. Зауважив, що 



таке рішення вже міська рада приймала 17 листопада 2020 

року на грудень 2020 року. Зазначив, що тепер подає 

аналогічний проєкт рішення.  

Головуючий   Зауважив, що необхідно приймати правильні рішення, 

які потрібні для міста і наповнення бюджету, а не 

популістські, а також потрібні для допомоги підприємцям. 

"Тому,  що у нас прийде 1 липня, ми будемо мати півроку і 

у нас не буде 105 % …". 

У залі  Галас. 

Риба А.Ю.  Звернув увагу, що проєкт рішення щодо якого ведеться 

дискусія, буде наступним, а зараз потрібно визначатися 

щодо проєкту рішення "Про орендну плату". 

Головуючий   Звернувся до депутата Бадиди М.П., щоб вона фахово 

пояснила проблематику питання, про яке говорив депутат 

Волосянський О.П. 

Бадида М. П.  

Фракція політичної 

партії «РІДНЕ 

ЗАКАРПАТТЯ» 

 

 

 Внесла пропозицію дочекатися рішення Уряду щодо 

того, в яких умовах країна буде жити і працювати, 

починаючи з 1 травня. Зауважила, що до 1 червня цього року  

платники, які є на спрощеній системі оподаткування, на І 

групі, звільнені від єдиного соціального внеску і від єдиного 

податку, тому нема змісту зазначати до 1 травня, оскільки 

вони до першого червня й так звільнені від сплати. Ця пільга 

надана Урядом. Запропонувала, якщо і надалі в країні буде 

продовжено карантин, зібратися у травні і звільнити від 

сплати податку підприємців ІІ групи, починаючи з першого 

травня, а І групи – з першого червня на ті терміни, які 

пропонує депутат Волосянський О.П. 

Головуючий   Подякував депутату Бадиді М.П. за роз'яснення.  

 Поставив на голосування критичне зауваження, яке 

попередньо озвучив щодо звільнення від сплати за оренду 

комунального майна до кінця цього навчального року,  

підприємців, які працюють в загальноосвітніх середніх 

школах міста. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 30, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Борисенко Олександр Олександрович  ЗА 

 7  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 



 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 14  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 15  Ковальський Анатолій Володимирович  ЗА 

 16  Коціпак Віталій Олексійович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 17  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 18  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 19  Маєрчик Павло Степанович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 20  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 21  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 22  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 23  Мухомедьянова Наталія Богданівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 24  Погорєлов Андрій Вікторович  ЗА 

 25  Прозор Євгеній Ігорович  ЗА 

 26  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 27  Роман Мирослава Василівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 28  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 33  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 34  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   34 

З НИХ: "ЗА": 30 "ПРОТИ": 0 "УТРИМАЛОСЬ": 0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО": 4 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО   

 

Головуючий   Поставив на голосування проєкт рішення "Про орендну 

плату" за основу і в цілому з проголосованим критичним 

зауваженням. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 29, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Борисенко Олександр Олександрович  ЗА 



 7  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Жганич Віктор Юрійович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 14  Качур Віктор Миколайович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 15  Ковальський Анатолій Володимирович  ЗА 

 16  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 17  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 18  Ліврінц Антон Антонович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 19  Маєрчик Павло Степанович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 20  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 21  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 22  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 23  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 24  Погорєлов Андрій Вікторович  ЗА 

 25  Прозор Євгеній Ігорович  ЗА 

 26  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 27  Роман Мирослава Василівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 28  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 33  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 34  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   34 

З НИХ: "ЗА": 29 "ПРОТИ": 0 "УТРИМАЛОСЬ": 0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО": 5 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

   

Рішення "Про орендну плату" прийнято (додається). 

4. Проєкт №166 "Про зміни до рішення міської ради 10.07.2018 №1151 "Про 

місцеві податки та збори". 

Доповідає: Волосянський О.П. – депутат міської ради. 

 

Головуючий   Оголосив наступний проєкт рішення "Про зміни до 

рішення міської ради 10.07.2018 №1151 "Про місцеві 

податки та збори", автором якого є депутат Волосянський 

О.П. 



 Надав слово депутату Мелкумяну А.С. 

Мелкумян А. С. 

Фракція «СЛУГА 

НАРОДУ» 

 Зауважив, що потрібно думати не тільки про 

підприємців І і ІІ групи, але і про інших, які постраждали, в 

різних галузях. Наголосив, що спочатку потрібно 

досконально вивчити це питання, а потім вже розробляти 

проєкт і розглядати на сесії.  

 Погодився з депутатом Бадидою М.П., що потрібно  

змістовно попрацювати над цим питанням. За його словами, 

для того, щоб допомогти підприємцям потрібно знати, де і в 

яких галузях, що можна зробити, а не просто щось зробити, 

бо "треба допомогти". "Треба допомогти усім. А чому не ІІІ 

група, а чому не інші, чому тільки І, ІІ ?". Зауважив, що не 

можна обмежуватись допомогою лише підприємцям 

окремих груп. За його словами, якщо надавати допомогу, то 

підприємцям, які працюють на місто і найбільше 

постраждали у сьогоднішніх умовах. Запропонував 

відхилити проєкт рішення, зауваживши, що наразі він не є 

доречним.  

Бадида М. П.  

 

 Повідомила, що повністю підтримує депутата 

Мелкумяна А.С. Зауважила, що питання потребує 

серйозного підходу.  

 Поінформувала, що сьогодні у м. Ужгород на обліку 

знаходиться 13 500 підприємців, з них майже 8 тис. - на 

спрощеній системі оподаткування (І, ІІ, ІІІ група), решта - на 

загальній системі. Крім того, є ще 6 000 юридичних 

осіб-підприємців. На її думку, неетично комусь одному 

робити заяви, що він хоче допомогти підприємцям, оскільки 

переконана, що в сесійній залі не знайдеться жодного 

депутата, який би не хотів допомогти в цьому питанні або в 

будь-якому іншому.  

 Запропонувала підійти до цього питання серйозно, 

змістовно обговорити його на засіданнях постійних комісій, 

а не в сесійній залі. Проаналізувати, які пільги вже було 

надано, які ще можна надати, не порушуючи законодавства, 

з урахуванням тих умов, які є на сьогодні. Запропонувала 

спільно зібратися, усім депутатським корпусом за участю 

міського голови і підійти до вирішення цього питання, щоб в 

результаті прийняти спільне рішення, бо допомогти 

прагнуть усі.  

 Висловила обурення тим, що через такі ситуації, коли 

все йде "з голосу", то складається враження, ніби хтось один 

хоче допомогти людям, а інші – ні, а також тим, що різна   



неправдива інформація з приводу цього поширюється в 

інформаційному просторі. 

Головуючий  

 

 

 

 

 

 

 

У залі 

Головуючий 

 

Риба А.Ю. 

Головуючий 

 

 На його думку, це питання повинно бути фахово 

обговорено, з урахуванням усіх зауважень департаменту 

фінансів і бюджетної політики, постійної комісії з питань 

соціально-економічного розвитку, бюджету, фінансів, 

оподаткування, інвестиційної та регуляторної політики, хто 

саме з підприємців потребує допомоги. Підкреслив, що 

повинен бути фахово опрацьований кожен пункт такого 

проєкту рішення, що це не має бути звичайним популізмом.  

 Галас. 

 Звернув увагу, що ще не йде голосування за цей проєкт 

рішення, а тільки обговорення.  

 Зауважив, що не голосували, навіть за основу.  

 Закликав усіх заспокоїтись, зазначивши, що всім 

надасть слово.  

 Надав слово депутату Мелкумяну А.С. 

Мелкумян А. С.  

 

 Схвально відгукнувся про ідею депутата Волосянського 

О.П. допомогти підприємцям. Проте зауважив, що потрібно 

думати не про те, що вже відбулось, а про те, яка ситуація є 

на сьогодні, а тому для того, щоб допомогти, потрібно 

детально вивчити і проаналізувати питання і вже потім 

підготувати відповідний проєкт, а не просто приходити в 

сесійну залу і говорити. Підкреслив, що це не має бути 

робота однієї людини, натомість робота цілої команди. 

Наголосив, що потрібно надати допомогу підприємцям 

нашого міста, які наповнюють бюджет.  

 Запропонував наразі відхилити проєкт рішення, щоб 

згодом спільно усім попрацювати над цим питанням. Ще раз 

наголосив на необхідності спільної роботи депутатів, а не 

тільки однієї особи. Закликав поставити на голосування. 

Головуючий   Надав слово депутату Волосянському О.П. 

Волосянський О.П. 

 

 Зауважив, що попередні два проєкти рішення, які 

висував міський голова, депутати прийняли без зауважень, 

без відповідного аналізу, окрім одного невеличкого пункту, 

який зазначив департамент фінансів і бюджетної політики, 

тобто це можна приймати, натомість, коли він подає проєкт, 

то так не можна. На його думку, хто хоче допомогти людям, 

той допоможе, а хто ні, той шукає якісь виправдання. 

Головуючий   Поцікавився у депутата Волосянського О.П. чи 

потребують допомоги усі однаково, наприклад, аптеки, які 

працюють і отримують прибутки, чи потрібно їх звільняти 



від сплати податку або ті самі продовольчі магазини. 

 Надав слово Гах Л.М. 

Гах Л.М. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

У залі 

 Підтримала думку депутата Бадиди М.П., що це 

питання потрібно вивчити, зауваживши, що в цьому році 

міська рада не має повноважень від держави, на відміну від 

минулого, де це було вказано в перехідних положеннях до 

Податкового кодексу. Звернулася до депутата 

Волосянського О.П., зауваживши, що цим проєктом 

рішення, а саме пунктом 4 він зупиняє дію бюджету на 

чотири місяці. Пояснила, що в пункті 4 говориться, щоб 

зупинити дію пункту 19  (рішення І сесії  міської ради VIII 

скликання 22 грудня 2020 року №20 "Про бюджет міста 

Ужгород на 2021 рік"), який має нести обґрунтування 

(збільшити-зменшити доходи), якщо протягом року 

вносяться зміни до бюджету. 

 Галас. 

Головуючий   Подякував Гах Л.М. за фахову відповідь.  

 Поставив на голосування проєкт рішення "Про зміни до 

рішення міської ради 10.07.2018 №1151 "Про місцеві 

податки та збори", який підготував депутат Волосянський 

О.П. за основу і в цілому. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 6, Проти – 2, Утримався – 4. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 3  Бадида Марія Петрівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 4  Білонка Володимир Іванович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Борисенко Олександр Олександрович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 7  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 9  Гомонай Василь Васильович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 10  Горват Ернест Іванович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 11  Горват Мирослав Васильович  УТРИМАВСЯ 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 14  Качур Віктор Миколайович  ПРОТИ 

 15  Коціпак Віталій Олексійович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 16  Личов Сергій Миколайович  ПРОТИ 

 17  Ліврінц Антон Антонович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 18  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 19  Мандич Юрій Васильович  НЕ ГОЛОСУВАВ 



 20  Мелкумян Арсен Суренович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 21  Мильо Володимир Володимирович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 22  Мухомедьянова Наталія Богданівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 23  Погорєлов Андрій Вікторович  ЗА 

 24  Прозор Євгеній Ігорович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 25  Риба Андрій Юлійович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 26  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 27  Сідун Юрій Васильович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 28  Тарахонич Вікторія Юріївна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 29  Трускавецька Діана Ігорівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 30  Чернобук Алла Леонідівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 31  Чорній Ігор Ігорович  УТРИМАВСЯ 

 32  Шевчук Григорій Васильович  УТРИМАВСЯ 

 33  Штефаньо Валентин Павлович  УТРИМАВСЯ 

   УСЬОГО:   33 

З НИХ: "ЗА": 6 "ПРОТИ": 2 "УТРИМАЛОСЬ": 4 "НЕ ГОЛОСУВАЛО": 21 

РІШЕННЯ НЕ ПРИЙНЯТО  

 

Рішення "Про зміни до рішення міської ради 10.07.2018 №1151 "Про місцеві 

податки та збори" не прийнято. 

 

5. Проєкт №167 "Про скасування містобудівних умов та обмежень для 

проєктування об'єкта будівництва". 

Доповідає: Качур В.М. – депутат міської ради. 

 

Головуючий   Оголосив наступний проєкт рішення "Про скасування 

містобудівних умов та обмежень для проєктування об'єкта 

будівництва", який підготував депутат міської ради Качур 

В.М.  

 Поставив на голосування проєкт рішення за основу і в 

цілому. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 27, Проти – 0, Утримався – 3. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Борисенко Олександр Олександрович  ЗА 

 7  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 



 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 14  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 15  Коціпак Віталій Олексійович  УТРИМАВСЯ 

 16  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 17  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 18  Маєрчик Павло Степанович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 19  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 20  Мелкумян Арсен Суренович  УТРИМАВСЯ 

 21  Мильо Володимир Володимирович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 22  Погорєлов Андрій Вікторович  ЗА 

 23  Прозор Євгеній Ігорович  ЗА 

 24  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 25  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 26  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 27  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 28  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 29  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 30  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 31  Шевчук Григорій Васильович  УТРИМАВСЯ 

 32  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   32 

З НИХ: "ЗА": 27 "ПРОТИ": 0 "УТРИМАЛОСЬ": 3 "НЕ ГОЛОСУВАЛО": 2 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО   

 

Рішення "Про скасування містобудівних умов та обмежень для проєктування 

об'єкта будівництва" прийнято (додається). 

 

6. Про звернення депутатів Ужгородської міської ради. 

Доповідає: Андріїв Б.Є. – міський голова. 

 

Головуючий   Оголосив наступне питання "Про звернення депутатів 

Ужгородської міської ради".  

 Повідомив, що йдеться про звернення депутатів 

Ужгородської міської ради VIII скликання щодо збільшення 

відсотку зарахування ПДФО до бюджетів територіальних 

громад обласних центрів. Пояснив, що це стосується саме 

обласних центрів. Зокрема відмітив, що на сьогодні місто 

Ужгород як обласний центр платить 50 мільйонів з міського 

бюджету за три професійно-технічні заклади освіти, які тут 



знаходяться. Підкреслив, що усі обласні центри платять ці 

кошти, що прописано в Бюджетному кодексі. 

  На його думку, їх можна було би використати для 

інших потреб міста, а наразі ними фінансується виплата 

зарплат, стипендій, усіх комунальних витрат цих закладів. 

Відтак, якщо збільшити відсоток зарахування ПДФО, 

залишити в міському бюджеті, то це дало б змогу зробити 

ще щось на користь міста. Зауважив, що у даному зверненні 

все детально розписано і попросив депутатів підтримати 

його.  

 Звернув увагу, що аналогічні звернення щодо 

збільшення відсотку зарахувань з 60% до 80% подали й інші 

міські ради або ОТГ обласних центрів до Верховної Ради 

України і Кабінету Міністрів. 

 Поставив на голосування "Про звернення депутатів 

Ужгородської міської ради". 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 28, Проти – 0, Утримався – 1. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Борисенко Олександр Олександрович  ЗА 

 7  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 14  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 15  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 16  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 17  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 18  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 19  Мелкумян Арсен Суренович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 20  Мильо Володимир Володимирович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 21  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 22  Погорєлов Андрій Вікторович  ЗА 

 23  Прозор Євгеній Ігорович  ЗА 

 24  Риба Андрій Юлійович  ЗА 



 25  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 26  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 27  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 28  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 29  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 30  Чорній Ігор Ігорович  УТРИМАВСЯ 

 31  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 32  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   32 

З НИХ: "ЗА": 28 "ПРОТИ": 0 "УТРИМАЛОСЬ": 1 "НЕ ГОЛОСУВАЛО": 3 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

   

Рішення "Про звернення депутатів Ужгородської міської ради" прийнято 

(додається). 

 

Головуючий  

 

 

У залі 

 

 Повідомив, що звернення підтримано. Подякував усім 

за конструктивну роботу. Оголосив V позачергову сесію 

Ужгородської міської ради VIII скликання закритою. 

 Звучить Державний Гімн України. 

 

 

Міський голова                               Богдан АНДРІЇВ 


